
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga 

Till skolkommunalrådet, Anders Rubin (S) 
 

Fråga angående skolbarnens säkerhet 

Malmö stad har avtal med det skandalomsusade bussbolaget Bergkvarabuss. Genom 

Kulturbussen transporterar Bergkvarabuss många av Malmös förskolebarn och skolbarn till 

olika kulturaktiviteter under skoltid.  

Bergkvarabuss har avslöjats med fusk gällande trafiksäkerhet. Bolaget tycks använda en egen 

verkstad för att ”släcka” besiktningsanmärkningar och det förekommer uppgifter om att 

chaufförer tvingas köra mer än vad lagstadgad körtid tillåter. I Vänsterpartiet känner vi djup 

oro för Malmöbarnens säkerhet. 

Det har också avslöjats att det råder en orimlig arbetsmiljö och arbetssituation inom 

Bergkvarabuss. Fackförbundet Kommunal förbereder en omfattande stämning av bolaget.  

Det fusk som uppdagats borde ligga till grund för att Malmö stad häver avtalet med 

Bergkvarabuss. Vidare blixtbelyser turerna kring Bergkvarabuss behovet av bättre 

upphandlingskrav där sociala klausuler, justa arbetsvillkor och frågor om trafiksäkerhet väger 

tyngre än lägsta pris.  

Mot bakgrund av ovanstående frågar jag skolkommunalrådet: 

Avser du att häva avtalet med Bergkvarabuss?  

 
Malmö den 7 april 2017 
 
 
 
Hanna Gedin (V) 
 


